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Érintett témák: 
1. Hallgatói igények 

2. Moodle fejlesztési igények 

3. RRF pályázat 

4. Kari szoftvernyilvántartás 

Témák 
1. Kelle Gergő: A Moodle-ben hasznos lenne, ha a beiratkozott hallgatókon kívül mások is 

rálátnának az anyagokra. Ez elsősorban a GHK céljait szolgálná. Józsa Viktor és Szente Viktor: 

a feladatra létezik informatikai megoldás, azonban az igényt pontosítani kell, mivel a Moodle 

lehetővé teszi új, egyedi jogosultsági szintek definiálását. A célt mindenképp egyértelműen 

meg kell nevezni, mivel egy kurzushoz való hozzáférés esetén betekintési jogosultsággal 

gyorsan érzékeny adatokhoz lehet jutni. A feladat egyelőre nem sürgős, cél, hogy a tavaszi 

félév végére szülessen rá megoldás. A GHK előkészíti a pontos igényét. 

2. Tanszékek fejlesztési igényei: 

a. MOGI: Kevésbe használják, kritikus észrevételük nincs. 

b. MM: Használják, több új funkciót, fejlesztést kihasználnának. Szabó Zsolt saját 

feladatértékelő rendszert fejlesztett, így a különböző platformok összekapcsolásának 

a lehetősége kiemelt téma. Igen fontos lenne a szoftverfrissítés és a neptunos 

adatkapcsolat szkriptjeinek naprakészen tartása. 

c. GT3: a nagyévfolyamos ZH-k okoztak korábban fennakadást, a jelenléti oktatás újbóli 

térnyerésével a probléma nem jelentkezett. 

d. HDS: A rendszert használják, a fent részletezetteken túl nincs további megjegyzésük. 

e. ARA: A rendszert ők használják a legrégebb óta, a fent részletezetteken túl nincs 

további megjegyzésük. 

f. ÉPGET: A Moodle az oktatásukban kevés szerepet kap. 

g. PT: A rendszert használják, a fent részletezetteken túl nincs további megjegyzésük. 

h. ATT: A jelenléti oktatás visszatérésével a rendszer használata háttérbe szorult. 

i. GTT: A rendszert használják, a fent részletezetteken túl nincs további megjegyzésük. 



j. EGR: A rendszert használják, a fent részletezetteken túl nincs további megjegyzésük. 

Józsa Viktor felkérte Szente Viktort és Szabó Zsoltot, hogy Molnár Bence felé közvetítsék 

a számottevő kari felhasználást, valamint a fejlesztési igényeket, melyek a benyújtandó 

RRF pályázatban helyet fognak kapni. 

3. Digitális infrastruktúra fejlesztés RRF pályázatból: Józsa Viktor ismertette a pályázat kari részét 

és a stratégiát. A GHK támogatja az öreg projektorok cseréjét, egyéb fejlesztési igényük nincs 

az elhangzottakon túl. 

4. A szoftvernyilvántartáshoz az adatbekérés folyamata elhúzódott, a cél, hogy legkésőbb a 

regisztrációs hétig elkészüljön, így az oktatók és a hallgatók is tudják hasznosítani már a tavaszi 

félév kezdetétől az itt felhalmozott információt. 


